

Date : 14/08/2026

2026/08/14 :

التاريخ

Ref : DXB/MGT/2442/26

26/2442/ MGT / دبي :

المرجع

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
P.O.Box : 9700 Dubai – UAE

السيد/حامد أحمد علي المحترم
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
ص.ب : 9700 دبي – الامارات العربية المتحدة

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Disclosure of the Board Meeting Results for Al Sagr National Insurance Company (PSC)

الموضوع : الإفصاح عن نتائج اجتماع مجلس إدارة شركة الصقر الوطنية للتأمين (ش.م.ع)

This is to inform you that the meeting of the Board of Directors of Al Sagr National Insurance Co. (PSC) was held on Friday, 14 August 2026, at 11:00 AM at the Company's head office, during which the Board resolved the following:

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نحيطكم علما بأن اجتماع مجلس إدارة شركة الصقر الوطنية للتأمين ش.م.ع انعقد يوم الجمعة، الموافق 2026/08/14 في تمام الساعة 11:00 صباحا، بمقر الشركة الرئيسي، وقد تم إقرار ما يلي:

- Reviewed and approved the minutes of the previous Board of Directors meeting.
- Reviewed and approved the board of Directors' resolutions issued by circulation
- The Internal Audit Report was reviewed, and the Board adopted the appropriate decisions in respect of the matters raised therein.
- The Board of Directors approved and adopted a number of the Company's internal policies.
- Approved the financial statements for the second quarter ended 30 June 2026
- Approval of the reconstitution of certain committees established by the Board of Directors.
- Other general topics were discussed and approved as appropriate.

- تم الاطلاع على محضر اجتماع مجلس الإدارة السابق والمصادقة عليه.
- تم الاطلاع على قرارات مجلس الإدارة الصادرة بالتمرير واعتمادها والموافقة عليها.
- تم الاطلاع على تقرير المدقق الداخلي، واتخاذ القرارات اللازمة بشأن ما ورد فيه.
- تمت الموافقة على عددٍ من سياسات العمل الداخلية واعتمادها من قبل مجلس الإدارة.
- الموافقة على البيانات المالية للربع الثاني للفترة المنتهية في 2026/06/30.
- الموافقة على إعادة تشكيل بعض اللجان المنبثقة من مجلس الإدارة.
- تم مناقشة ما استجد من أعمال أخرى حيث تم الموافقة عليها حيث ما كان مناسب.

Yours Faithfully,

For Al Sagr National Insurance PSC

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير

عن الصقر الوطنية للتأمين (ش.م.ع)

Nader Ibrahim

نادر ابراهيم
رئيس تنفيذي بالإدارة



CC: Capital Market Authority

نسخة إلى هيئة سوق المال